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Fagersta kommuns yttrande avseende Post- och telestyrelsens 

(PTS) rapport om förbättrade möjligheter till god mobil 

uppkoppling på fjärrtåg  

 
Bakgrund 
Regeringen beslutade den 19 november 2020 att uppdra åt PTS att redovisa insatser som 
kan förbättra möjligheterna till god mobil uppkoppling för resenärer på fjärrtåg. PTS 
lämnade den 19 februari 2021 en redovisning av uppdraget. I rapporten ”Förbättrade 
möjligheter till god mobil uppkoppling på fjärrtåg” (PTS-ER-2021:13) föreslår PTS 
åtgärder för förbättrad uppkoppling på fjärrtåg och regeringen vill ha synpunkter på de 
förslag på åtgärder som lämnas i rapporten. 
 
Fagersta kommun har inhämtat underlag till yttrande från Norra Västmanlands 
kommunalteknikförbund och har genom beslut uppdragit till kommunstyrelsens 
ordförande sätta samman ett yttrande tillsammans med en tillkommande synpunkt från en 
enskild ledamot. 
 
Synpunkter 
Då det endast berör de prioriterade järnvägssträckorna för fjärrtåg är det svårt att ur ett 
mer lokalt perspektiv tycka till om frågeställningen. 
 
Arbetsmarknads- och näringslivsfrågor är högt prioriterade inom Fagersta kommun och 
pendling via tåg är ett viktigt och hållbart transportmedel där pendling över kommun- och 
länsgränser är regel och inte undantag. Tågtrafiken nyttjas flitigt för arbets- och 
studieresor. För att kunna erbjuda en diversifierad arbetsmarknad för de boende och även 
att kunna locka arbetskraft från andra kommuner behöver resorna till och från arbetet 
underlättas med alla medel som finns. 
 
Förbättrade möjligheter till uppkoppling och möjlighet till att kunna utföra arbete under 
restiden är en viktig funktion överlag för de sträckor som gynnas av detta förslag. 
Fagersta kommun har inget att invända mot de specifika förslag som lämnats av 
PTS: 
− installation eller uppgradering av WiFi- eller signalförstärkningssystem (s.k. 
repeatersystem), 
− tester med ny teknik t.ex. radiotransparenta fönsterglas och 
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− förbättrade möjligheter till uppkoppling i tågtunnlar. 
 
Shiro Biranvand (v) önskar framföra i detta remissvar att sträckan Fagersta-Västerås ska 
prioriteras. 
 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott i Fagersta kommun 
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Marino Wallsten 
Kommunstyrelsens ordförande 


